
Verslag van de 63e vergadering van het Seniorenplatform 
gehouden op dinsdag 26 juni 2012, Gemeentehuis, aanvang 09.30 uur. 
 

1. Opening en vaststelling van de definitieve agenda. 
 

‐ Yda S. en Riet D. zijn met kennisgeving afwezig.  
‐ De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Voorstellen nieuw kandidaat‐lid en bespreking rooster aan‐ en aftreden en 

functieverdeling.  
 

‐ De heer Willemjan Schouten neemt als kandidaat‐lid voor het eerst deel aan de vergadering. 
Hij stelt zich aan de leden voor waarna deze zich op hun beurt aan hem voorstellen.  
 

‐ Tijdens de voorstelronde wordt door de voorzitter nog eens benadrukt dat het Platform haar 
legitimiteit ontleent aan artikel 84 van de Gemeentewet hetgeen d.m.v. een convenant 
tussen de gemeente Krimpen aan den IJssel en het Platform is bevestigd. 

 
‐ Het rooster van af‐ en aantreden maakt de noodzaak tot het aantrekken van nieuwe 

platformleden nog eens duidelijk. De (toekomstige) functieverdeling is mede afhankelijk van 
de eventuele bijzondere expertise van de aan te stellen nieuwe leden. 

 
3. Vaststelling definitieve omschrijvingen Taakgroepen. 

 
‐ Er werd een aantal wijzigingsvoorstellen gedaan voor de omschrijvingen van de taakgroepen.  

De voorzitter zal samen met de secretaris de besproken mutaties ordenen en tekstueel 
verwerken. De definitieve versies komen z.s.m. voor alle leden beschikbaar.                                                             
Actie voorz/secr. 

 
4. Verslag van de 62e vergadering.         

 
‐ Op 3 juli 2012 zal door de werkgroep Domotica van de Hogeschool Rotterdam het resultaat 

van hun onderzoek tijdens een voordracht worden toegelicht. De vraag is of behalve de 
leden van de Wmo‐adviesraad en de Platformleden voor deze bijeenkomst nog méér partijen 
zouden moeten worden uitgenodigd. De bijeenkomst van 3 juli 2012 is bedoeld om 
terugkoppeling te geven aan de leden van de WMO‐adviesraad en het Seniorenplatform, de 
twee organen die samen de onderzoeksvragen hebben geformuleerd. Ongetwijfeld komt aan 
de orde welke vervolgstappen nodig zijn.  
 

‐ De reguliere vergaderdatum van dinsdag 31 juli 2012 wordt vooralsnog gehandhaafd. In 
verband met mogelijke vakanties is thans nog niet duidelijk of dan een voldoende aantal 
platformleden aan het overleg zal kunnen deelnemen.       Actie voorzitter. 

 
‐ In verband met de afwezigheid van Yda S. zal pas tijdens de eerstvolgende vergadering 

worden afgestemd over haar bevindingen ná de eerder besproken kwestie rondom de door 
het Meldpunt in te stellen werkgroep Dementie, waaraan door het Platform geen personele 
bijdrage zal worden geleverd.  Dit besluit is al door Jo J. gemeld in de netwerkbijeenkomst 
van de dementieketen op 5 juni jl.             
              

‐ De afname van de gemeentelijke financiële middelen leidt onvermijdelijk tot bezuinigingen 
op welzijnsvoorzieningen/faciliteiten. 
 



De gemeenteraad vergadert op 2 juli (’s‐avonds) en 5 juli (overdag) over de consequenties 
daarvan. 
 

‐ Vooral mensen met een smalle beurs kunnen als gevolg van een stapeling van kortingen en 
eigen bijdragen onevenredig en onbedoeld in hun bestedingsmogelijkheden worden beperkt. 
De Rekenkamer heeft inmiddels ingestemd met een onderzoek naar deze bijzondere 
problematiek. 

 
‐ Ook van andere door de Gemeente gesubsidieerde maatschappelijke organisaties staat niet 

al bij voorbaat vast dat die hun toelage (volledig) zullen behouden. 
 

‐ Jo J. woonde een eerste netwerkbijeenkomst bij van de dementieketen Capelle/Krimpen. 
Deze werd vooral bezocht door professionals met maar weinig inbreng of betrokkenheid van 
de doelgroep. 

 
5. Werkplan 2013. 

 
‐ De geplande werkconferentie in het najaar van 2012 is vooralsnog verschoven naar 2013. Dat 

heeft ten dele te maken met budgettaire overwegingen maar ook met de huidige onzekere 
politieke situatie die het onduidelijk maakt hoe de financiering van de sociale zekerheid er ná 
het aantreden van een nieuw kabinet zal komen uit te zien.          

 
‐ Diverse mutaties in het werkplan worden besproken. De definitieve versie komt z.s.m. voor 

alle platformleden beschikbaar.        Actie voorz/secr. 
 

6. Verkeerssituatie Gezondheidscentrum. 
 

‐ Jo S. heeft uitgebreid veldwerk verricht en daarover in de vorm van een aan B&W te 
versturen brief verslag gedaan. Tijdens de bespreking daarvan doen alle overige leden ook 
nog een aantal suggesties. Uitgangspunt is in de brief aandacht te vragen voor de onveilige 
verkeerssituatie en een aantal suggesties aan te reiken. Tevens daarin mee te nemen de 
vraag of de routes van de buslijnen97 en 98 tijdelijk of definitief zijn verplaatst naar de 
Middenwetering  en een signaal af te geven dat het platform helaas hierover niet om advies 
is gevraagd.  De wijziging van de routes heeft nogal wat consequenties voor de minder 
mobiele inwoners.  Tijdens de vergadering werd er op gewezen dat ook de nog te bouwen 
school de verkeersafhandeling nóg complexer zal maken. Hoe een en ander tijdens de bouw 
wordt geregeld is nog onduidelijk. Jo S. zal samen met Willemjan S. de brief aanpassen op 
basis van de gemaakte opmerkingen. 
                  Actie Wj S./Jo S. 

 
7. Rapportage uit de WMO‐adviesraad. 

 
‐ Thom B. doet verslag .  

 
In het bijzonder de Jeugdzorg staat hoog op de agenda. 

 
8. Rapportage uit de Genero‐conferentie. 

 
‐ Een delegatie van vier platformleden (Thom B., Ger v.d. K., Toon M. en Ben K.) bezocht deze 

conferentie in Berkel en Rodenrijs die vooral in het teken stond van de a.s. budgettaire 
verschralingen binnen de gezondheidszorg waardoor begrippen als zelfredzaamheid, 
mantelzorg, burenhulp en méér omzien naar elkaar steeds belangrijker zullen worden.  



‐ Mevrouw Hannie van Leeuwen, erelid van het CDA, sprak de hoop uit dat het door haar van 
harte onderschreven rapport van de NPO niet als zovele andere rapporten daarvóór 
onuitgevoerd in een bureaulade zal verdwijnen.  
 

‐ Het betreffende rapport is in het bezit van alle platformleden en beslist het (her)lezen waard. 
 

9. Werkconferentie najaar. 
 

‐ Deze gaat niet door. Zie eerder in dit verslag.  
 

9a. Gesprek met de Commissaris van de Koningin. 
 

‐ Op 8 juni namen onze voorzitter en secretaris, samen met andere vertegenwoordigers van 
private en publieke organisaties, deel aan een gesprek met de CvdK. Opmerkelijk punt is dat 
de beperkte economische verdiencapaciteit van de Gemeente Krimpen a.d. IJssel, mede 
‘veroorzaakt’ door de demografische opbouw van de bevolking (ouder dan gemiddeld), de 
gemeente noodzaakt tot intensieve samenwerking binnen de regio om als gemeente 
voldoende aandacht te houden van de centrale overheid voor infrastructurele voorzieningen. 

 
10. Rondvraag en sluiting. 

 
‐ Ben K. stelt voor om in de plaats van de vervallen bijeenkomst tóch een dag (of dagdeel) bij 

elkaar te komen om op een informele wijze onze motieven en drijfveren tot deelname aan 
het Platform weer eens te toetsen. De recente en nog komende personele wisselingen 
maken dat z.i. actueel. Tijdens de ‘normale’ bijeenkomsten is er vanwege het dan 
noodzakelijke pragmatisme meestal maar weinig tijd en gelegenheid om in een open 
discussie tot een heldere formulering van onze gedachten, gevoelens, motieven en doelen 
voor de nabije toekomst te komen. 

 
  Punt voor de volgende vergadering?        Actie Ben K. 
 

‐ Omdat er geen verdere vragen of opmerkingen zijn wordt de vergadering om 13.00 uur door 
de voorzitter gesloten. 

 
 
BK 28.06.2012 
GK 17.07.2012 
 

  
 
 
  
        


